
Protokół  Nr XV/07
z obrad XV sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 

30 października 2007 roku w sali sesyjnej Urzędu Miasta Piły
/ czas trwania od godz. 14,00 – 18,05/

Obrady XV sesji Rady Miasta Piły otworzyłPrzewodniczący Rady Miasta Piły
Paweł Jarczakstwierdzając, Ŝe na stan 23 radnych w sesji uczestniczy 21 radnych,
na sesję spóźnił się radny Rafał Zdzierela i od momentu jego przyjścia w sesji
uczestniczyło 22 radnych /nieobecna Teresa Kasior/ – listaobecności stanowi
załącznik do protokołu.

Przewodniczący Rady powitał przybyłych gości – listy obecności stanowią
załączniki do protokołu.

Przewodniczący Rady poinformował,Ŝe zgodnie z pismem Prezydenta Miasta do
porządku obrad wprowadził projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LIII/659/06
Rady Miasta Piły z dnia 24 października 2006r. w sprawie zaciągnięcia
długoterminowej poŜyczki na pokrycie wydatków związanych z realizacją inwestycji
ujętej w wieloletnim programie inwestycji “rewitalizacja obszaru powojskowego w
Pile przy ul. PodchorąŜych – Kossaka – Centrum Sportowo – Rekreacyjne”
nieznajdujących pokrycia w planowanych dochodach budŜetu miasta /zm. uchwała 
Nr XII/141/07 Rady Miasta Piły z dnia 28 sierpnia 2007r./.

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek, by do porządku obrad sesji wprowadzić
dodatkowy punkt “Informacja w sprawie budowy masztu telefonii komórkowej
na terenie miasta”.

PowyŜszy wniosek przyjęty został jednogłośnie.

Porządek obrad XV sesji przyjęty został jednogłośnie.

Porządek przedstawia się następująco:
1. Sprawy regulaminowe:

a/ otwarcie sesji;
b/ stwierdzenie quorum;
c/ przyjęcie protokołu z obrad XIV sesji Rady Miasta Piły.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy XIV a XV sesją Rady Miasta Piły.
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3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły o pracach Prezydenta Miasta Piły w okresie
 międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

4. Informacja w sprawie budowy masztu telefonii komórkowej.
5. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/48/07 Rady Miasta Piły z dnia 06

marca 2007r. w sprawie opłat za pobyt dzieci w przedszkolachi Ŝłobku
prowadzonych przez Gminę Piła.

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/66/99 RadyMiejskiej w Pile z
dnia 15 marca 1999r. w sprawie określenia obwodu Szkoły Podstawowej Nr 12
przy ul. Świerkowej 19 w Pile.

7. Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości stanowiących
regionalną pomoc inwestycyjną.

8. Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr Nr IX/84/07 Rady Miasta Piły z dnia 24
kwietnia 2007r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ul. Świerkowej.

9. Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości.
10.Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji

podatkowych.
11.Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2007 rok.
12.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/80/07 Rady Miasta Piły z dnia 24

kwietnia 2007r. w sprawie procedury uchwalania budŜetu oraz rodzaju i
szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu.

13.Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników /do Sądu Rejonowego w Pile/.
14.Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników /do Sądu Rejonowego w Pile do

orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy/.
15.Projekt uchwały w sprawie wyboru ławników / do Sądu Okręgowego w Poznaniu

Ośrodek Zamiejscowy w Pile/.
16.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LIII/659/06 Rady Miasta Piły z dnia 24

października 2006r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki na
pokrycie wydatków związanych z realizacją inwestycji ujętej w wieloletnim
programie inwestycji “rewitalizacja obszaru powojskowego w Pile przy ul.
PodchorąŜych – Kossaka – Centrum Sportowo – Rekreacyjne” nieznajdujących
pokrycia w planowanych dochodach budŜetu Miasta /zm. uchwała Nr XII/141/07
Rady Miasta Piły z dnia28 sierpnia 2007r./.

17.Informacja dot. oceny przygotowania i realizacji procesów prywatyzacyjnych
Gminy Piła.

18.Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły nt oświadczeń majątkowych
radnych Rady Miasta Piły składanych w 2007 roku, dotyczących 2006 roku.

19.Informacja o wynikach analizy oświadczeń majątkowych złoŜonych
Prezydentowi Miasta Piły w 2007r, dotyczących  2006 roku.

20.Interpelacje i zapytania. 
21.Sprawy róŜne.
22.Zamknięcie obrad.
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Sekretarz obrad Jarosław KotwicazłoŜył informację w sprawie protokołu z obrad
XIV sesji Rady Miasta Piły – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Protokół z obrad XIV sesji Rady Miasta Piły przyj ęty został jednogłośnie, bez
odczytania.

Na sesję przybył Radny Rafał Zdzierela i od tego momentu w sesji uczestniczy 22
radnych.

Ad-2/

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy XIV a XV sesją Rady Miasta Piły przyj ęta została bez uwag –
informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad-3/

Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły o pracach Prezydenta Miasta Piły w
okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły
przyj ęte zostało do akceptującej wiadomości – sprawozdanie stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-4/

W sprawie budowy masztu telefonii komórkowej na terenie miasta głos zabrali:

Pani GraŜyna Grobelna z Wojewódzkiego Inspektoratu Sanitarnego
poinformowała, Ŝe Wojewódzki Inspektor Sanitarny wydał postanowienie
uzgadniające pod względem ochrony zdrowia, na to postanowienie wpłynęło
zaŜalenie, skierowane do Głównego Inspektora Sanitarnego w Warszawie, sprawa
została w całości przekazana do Warszawy, do Głównego Inspektora Sanitarnego i
Wojewódzki Inspektor Sanitarny oczekuje na odpowiedź.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak przypomniał, Ŝe na wspólnej sesji Rady
Miasta Piły i Rady Powiatu, głos chciał zabrać przedstawiciel komitetu
protestacyjnego przeciwko budowie masztu przy ul.śeleńskiego i odpowiedź była
taka, Ŝe komitet protestacyjny zostanie zaproszony na kolejną sesję, ale pomimo
zaproszenia nie ma przedstawicieli komitetu.
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Radny Rafał Zdzierela zapytał, czy decyzja w zakresie oddziaływania na
środowisko była pozytywna.

Pani GraŜyna Grobelna poinformowała, Ŝe Wojewódzki Inspektor Sanitarny
wydaje wyłącznie opinię w zakresie ochrony zdrowia ludzi, a nieśrodowiska, bo tą
opinię wydaje wojewoda. Postanowienie w tej sprawie zostało wydane w 2006 roku ,
w 2007 roku wpłynął wniosek o wznowienie postępowania poniewaŜ nie ujęto
wszystkich stron w sprawie, nie uznano osób zgłaszających jako strony i dlatego
sprawa trafiła do WIS. Nadal nie wprowadzonoŜadnego elementu, który by
uzasadniał stwierdzenie,Ŝe ta stacja mogłaby zagraŜać zdrowiu ludzi w świetle
obowiązujących w Polsce norm. 

Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatkapotwierdził, iŜ sprawa wygląda tak, jak ją
przedstawiła Pani Grobelna i do czasu udzielenia odpowiedzi przez Głównego
Inspektora Sanitarnego Prezydent Miasta nie moŜe zająć Ŝadnego stanowiska.

Radny Rafał Zdzierela poprosił o przedstawienie chronologii wydarzeń po to, by
moŜna było określić, czy ze strony Urzędu, Rady, czy Prezydenta były jakieś
uchybienia i czy moŜna przeszkodzić w uruchomieniu tej stacji.

 
Prezydent Jerzy Wołoszyński stwierdził, Ŝe wszystkie postępowania
administracyjne były prowadzone z naleŜytą starannością, skoro toczy się
postępowanie w trybie odwoławczym to naleŜy poczekać na rozstrzygnięcie
Głównego Inspektora Sanitarnego.

Radny Rafał Zdzierela stwierdził, Ŝe protestujący zwracali uwagę na to, iŜ po
stronie Urzędu były uchybienia poniewaŜ w stosownym czasie, w nieodpowiedni
sposób, informowano mieszkańców o zamiarze budowy tej stacji i tym samym
przekroczono obowiązujące przepisy, co daje prawo cofnięcia całej procedury.

Prezydent Miasta Zbigniew Kosmatka m.in. stwierdził:
– zakwestionowano poprzednio obowiązujący zwyczaj przekazywania informacji o

określonych działaniach związanych z podjęciem decyzji o warunkach zabudowy
poniewaŜ protestujący uznali, Ŝe prasa i słupy ogłoszeniowe to za mało,
podjęliśmy stosowne działania, ale pozostałe odwołania spowodowały, Ŝe nie
mogliśmy ponownie wszcząć postępowania.
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Naczelnik Wydziału Architektury Henryk Gawro ński m.in. stwierdził:
– działania do wydania decyzji o lokalizacji inwestycji celupublicznego są zapisane

w ustawie;
– w całym postępowaniu kaŜdy dokument był w jakiś sposób oprotestowany, a to

powodowało, Ŝe dalsze postępowanie trzeba było zawiesić;
– w ustawie jest powiedziane,Ŝe społeczeństwo o takiej inwestycji powinno się

dowiedzieć w sposób zwyczajowo przyjęty, u nas zwyczajowo przyjętym
sposobem jest tablica ogłoszeń i internet, dodatkowo wytypowaliśmy słupy,
którymi zarządza Dom Kultury;

– odwołali się od tego protestujący, a Kolegium uznało,Ŝe nie zostało w sposób
wystarczający powiadomione społeczeństwo;

– Prezydent nie ma prawa odwołania się od tej decyzji;
– od decyzji Kolegium odwołała się strona, którą jest ERA;
– sprawa została zawieszona i musi ją rozstrzygnąć inny organ;
– nie wolno nam podjąć Ŝadnych czynności dopóki nie zostaną sprawy

rozstrzygnięte na wszystkich etapach w instytucjach, w których są złoŜone
odwołania.

Ad-5/

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr VII/48/07 Rady Miasta Piły z dnia 06
marca 2007r. w sprawie opłat za pobyt dzieci w przedszkolachi Ŝłobku
prowadzonych przez Gminę Piła zreferowała Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona
Bogucka.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu ww. projektu uchwały
przez Komisje Rady.

Po udzieleniu dodatkowych wyjaśnień Radnej Marii Miler przez Prezydenta
Miasta  i Naczelnik Wydziału Oświaty uchwała podjęta została jednogłośnie - 
uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-6/

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IX/66/99 Rady Miejskiej w Pile
z dnia 15 marca 1999r. w sprawie określenia obwodu Szkoły Podstawowej Nr 12
przy ul. Świerkowej 19 w Pile zreferowała Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona
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Bogucka.
Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-7/

Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości
stanowiących regionalną pomoc inwestycyjną zreferowała Naczelnik Wydziału
Promocji i Rozwoju Mirosława Dziuba. 

Projekt ww. uchwały przyjęty został przez Komisje Rady.

Uchwala podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-8/

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr IX/84/07 Rady Miasta Piły z dnia 24
kwietnia 2007 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul.Świerkowej zreferował
Zastępca Prezydenta Miasta Piły Jerzy Wołoszyński.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady
powyŜszego projektu uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-9/

Projekt uchwały w sprawie podatku od nieruchomości zreferowała Skarbnik
Miejski Danuta Drabik.

Przewodniczy Komisji poinformowali o wyraŜeniu przez Komisje Rady
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pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.
Radna Maria Miler, w imieniu Radnych Prawa i Sprawiedliwo ści, zgłosiła
wniosek, by w § 1 pkt. 3 “ od budynków lub ich części związanych z
prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub
ich części zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej , zamiast stawki
17,00  zł od 1 m2 powierzchni uŜytkowej wprowadzić stawkę 16,50 zł.

Prezydent Wołoszyński poinformował,Ŝe mali przedsiębiorcy płacą mało podatku
od nieruchomości, głównymi płatnikami podatku od nieruchomości są
przedsiębiorcy posiadający duŜe powierzchnie, ten podatek przenosi się na cenę
produktu i płacą go klienci.

Radny Rafał Zdzierela zwrócił uwagę na to, iŜ Piła i tak juŜ przoduje, w stosunku
do innych miast, w wysokości podatku od nieruchomości i nadal się próbuje
wydrenować z kieszeni mieszkańców i przedsiębiorców około  1 mln zł.

Radny Jan Lus stwierdził, Ŝe wspólny pieniądz wpływający do kasy miasta lepiej
wpływa na jego rozwój, a podatek ten to nieznaczny wzrost w stosunku do
wszystkich kosztów.

Za wnioskiem Radnej Miler głosowało 5 radnych, 10 radnych było przeciwnych,
6 radnych wstrzymało się od głosu – wniosek nie został przyjęty.

Za podjęciem uchwały w proponowanej wersji opowiedziało się 13 radnych, 4
radnych było przeciwnych, 4 radnych wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta
została większością głosów – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-10/

Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i
deklaracji podatkowych zreferowała Skarbnik Miejski Danuta Drabik.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady ww.
projektu uchwały.
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Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.
Ad-11/

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2007 rok wraz z
autopoprawką zreferowała Skarbnik Miejski Danuta Drabik.

Przewodniczący Komisji poinformowali o wyra Ŝeniu przez Komisje Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Po udzieleniu dodatkowych wyjaśnień Radnemu Tomaszowi OŜarowskiemu przez
Prezydenta Jerzego Wołoszyńskiego, za podęciem uchwały głosowało 16
radnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta została
większością głosów – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-12/

Skarbnik Miejski Danuta Drabik omówiła projekt uchwały zmi eniającej
uchwałę Nr IX/80/07 Rady Miasta Piły z dnia 24 kwietnia 2007r. w sprawie
procedury uchwalania budŜetu oraz rodzaju i szczegółowości materiałów
informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu ww. projektu uchwały.

Radna Maria Miler zaproponowała autopoprawkę polegającą na dopisaniu do §
1 projektu uchwały  “ § 5. 1.”.

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę wraz z autopoprawką – uchwała stanowi
załącznik do protokołu.

Ad-13, 14, 15/Wsprawie projektów uchwał dotyczących wyboru ławników głos
zabrali:

Przewodniczący Zespołu Opiniującego Włodzimierz Michalski złoŜył informację
dotyczącą zgłoszonych kandydatów na ławników – informacja stanowi załącznik do
protokołu.
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Przewodniczący Rady Miasta Paweł Jarczak poinformował, Ŝe do
przeprowadzenia wyborów ławników zachodzi konieczność powołania Komisji
Skrutacyjnej.

Zgłoszono następujące kandydatury:
1. Ryszard Pyziak
2. Andrzej Czapiewski
3. Jarosław Kotwica.

Ww. radni wyrazili zgodę na kandydowanie.

Radny Krzysztof Szewc zgłosił wniosek o zamknięcie listy kandydatów.

Rada jednogłośnie przyjęła ww. wniosek.

Skład Komisji Skrutacyjnej przyj ęty został jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak zgłosił wniosek, by powołana Komisja
Skrutacyjna przeprowadziła wszystkie trzy głosowania.

PowyŜszy wniosek przyjęty został jednogłośnie.

Ogłoszono przerwę.

Na salę powróciłaKomisja Skrutacyjna , rozdała 21 kart do głosowania w sprawie
wyboru ławników do Sadu Rejonowego w Pile / obrady Rady opuścił Radny Rafał
Zdzierela/.

Radca prawny Łukasz Czarny przedstawił zasady głosowania,a Komisja
Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie w sprawie wyboru ławników do Sądu
Rejonowego w Pile.

Ogłoszono przerwę.

9



Po przerwie na salę powróciła Komisja Skrutacyjna.
Przewodniczący Komisji Ryszard Pyziak odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej
stwierdzając, iŜ dwóch kandydatów otrzymało tę samą ilość głosów i w związku z
tym zachodzi potrzeba powtórnego głosowania w stosunku do tych dwóch osób –
protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do protokołu z sesji.

Ogłoszono przerwę.

Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania i przeprowadziła drugie
głosowanie. W głosowaniu udział wzięło 22 radnych z uwagi na powrót Radnego
Zdziereli.

Po kolejnej przerwie na salę powróciłaKomisja Skrutacyjna , a jejPrzewodniczący
odczytał protokół z przeprowadzonego głosowania.

Przewodniczący Rady Miasta Paweł Jarczak odczytał uchwałę w sprawie
wyboru ławników /do Sądu Rejonowego w Pile/- uchwała stanowi załącznik do
protokołu sesji.

Następnie Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania
na ławników do Sądu Rejonowego w Pile / do orzekania w sprawach z zakresu
prawa pracy/, przeprowadziła głosowanie, aPrzewodniczący Komisji Ryszard
Pyziak odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej – protokół stanowizałącznik
niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak odczytał uchwałę w sprawie wyboru
ławników /do Sądu Rejonowego w Pile do orzekania w sprawach z zakresu
prawa pracy/ - uchwała stanowi załącznik do protokołu sesji.

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart do głosowania w sprawie
wyboru ławników /do Sądu Okr ęgowego w Poznaniu- Ośrodek Zamiejscowy w
Pile/, przeprowadziła głosowanie, aPrzewodniczący Komisji Ryszard Pyziak
odczytał protokół Komisji Skrutacyjnej – protokół stanowizałącznik niniejszego
protokołu.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak odczytał uchwałę w sprawie wyboru
ławników /do Sądu Okr ęgowego w Poznaniu – Ośrodek Zamiejscowy w Pile/ -
uchwała stanowi załącznik do protokołu.
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Ad-16/

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LIII/659/06 Rady Miasta Piły z dnia
24 października 2006r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki na
pokrycie wydatków związanych z realizacją inwestycji ujętej w wieloletnim
programie inwestycji “rewitalizacja obszaru powojskowego w Pile przy ul.
PodchorąŜych – Kossaka – Centrum Sportowo – Rekreacyjne” nieznajdujących
pokrycia w planowanych dochodach budŜetu Miasta /zm. uchwała Nr
XII/141/07 Rady Miasta Piły z dnia 28 sierpnia 2007r./ zreferowała Skarbnik
Miejski Danuta Drabik.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu przez Komisje Rady ww.
projektu uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 4 radnych wstrzymało się od
głosu, uchwała podjęta została większością głosów –uchwała stanowi załącznik
do protokołu.

Ad-17/

Do przedstawionej informacji dot. oceny przygotowania i realizacji procesów
prywatyzacyjnych Gminy Piła uwag nie zgłoszono –informacja stanowi załącznik
do protokołu.

Ad-18/

Przewodniczący Rady Miasta Paweł Jarczak 
– odczytał pismo Wojewody Wielkopolskiego w sprawie oświadczeń majątkowych

Prezydenta Miasta i Przewodniczącego Rady – pismo stanowi załącznik do
protokołu;

– przedstawił informację w sprawie oświadczeń majątkowych radnych Rady Miasta
Piły za 2006 rok – informacja w załączeniu;

– poinformował o piśmie Naczelnika Urzędu Skarbowego w sprawie oświadczeń
majątkowych radnych.
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Ad-19/

Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł Jarczakodczytał informację o wynikach
analizy oświadczeń majątkowych złoŜonych Prezydentowi Miasta Piły w 2007r,
dotyczących 2006r. - informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad-20/

W punkcie interpelacje i zapytania głos zabraliRadni Dorota Sokołowska, Rafał
Zdzierela, Krzysztof Muchewicz i Maria Miler poruszając następujące sprawy:
– braku tablicy ogłoszeń przy ul. Wiosny Ludów;
– remontu Pilskiego Domu Kultury;
– recyklingu opakowań zwrotnych po mleku;
– terminu zakończenia budowy sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 4;
– niebezpiecznego przejścia al. Powst. Wlkp, przy Szkole PPNiG;
– celowości powołania Rady Gospodarczej.
Odpowiedzi udzieliliPrezydenci Zbigniew Kosmatka i Jerzy Wołoszyński oraz
Radny Jan Lus.

Ad-21/

W sprawach róŜnych poruszono następujące kwestie:

Radna Dorota Sokołowska przypomniała,Ŝe na poprzedniej sesji, w imieniu
Komisji Spraw Społecznych, zgłosiła wniosek dotyczący nie powoływania komisji
doraźnej ds. nazw ulic lecz przekazanie tych kompetencji Prezydentowi Miasta.

PowyŜszy wniosek przyjęty został jednogłośnie.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczakprzypomniał,Ŝe na poprzedniej sesjiRadna
Maria Miler zgłosiła wniosek dotyczący przeprowadzenia kontroli przez Komisję
Rewizyjną w Spółce Tarpil. Przewodniczący Rady poprosił o opinię radcę
prawnego.

Radca prawny Łukasz Czarny podał przepisy regulujące tę kwestę, stwierdził Ŝe
Komisja Rewizyjna nie moŜe kontrolować spółki, bo do tego jest powołana Rada
Nadzorcza, kontrola mogłaby się odbyć jedynie w sposób pośredni, czyli tylko w
zakresie działania Prezydenta.
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Radny Hubert Ciechanowski przedstawił prezentację szkolnych boisk na terenie
miasta omawiając prezentowany materiał, w trakcie prezentacji radni podjeli
dyskusję nt stanu  pilskich boisk. 

Radny Tomasz OŜarowski przedstawił sprawę rodziny, która znajduje się w bardzo
trudnej sytuacji zwracając się do radnych o pomoc i poparcie wniosku o przyznanie
lokalu mieszkalnego.

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Czapiewski uznał taką formę prezentowania
sprawy na forum Rady za niewłaściwą, stwierdził, Ŝe w tym celu jest powołana
specjalna komisja, która podejmuje decyzje w oparciu o pełną wiedzę w danej
sprawie.

Ad- 22/

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł
Jarczak zamknął obrady XV sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                         Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                                      Paweł Jarczak

13


